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Ticari hayat yeniden can buluyor
22 Ağustos’ta meydana gelen sel afetin-

de büyük hasar gören Dereli ilçesi eski gün-
lerine dönüyor. İşyerlerini kaybeden birçok 
esnaf yeniden ilçe halkına hizmet vermenin 
ve ekonomiye katkı sunmanın sevincini yaşı-
yor.

Sel afetinin halen sosyo-ekonomik izlerini 
taşıyan Dereli ilçesinde ticari hayat yeniden 
can buluyor. Sel afetinde işyerlerini içerisin-
deki mallarıyla birlikte kaybeden gıdadan gi-
yime birçok esnaf yeni işyeri ve mağazaları-
nın kapılarını açmaya başladı. (2'de)

Dereli, Yavuzkemal ile yayla ve köylerde pandemi nedeniyle sigara içilmeyecek 
alanlar belirlendi.

Dereli Kaymakamı Murat Atıcı başkanlığında toplanan İlçe Hıfzıssıhha Kurulu 
pandemi tedbirleri kapsamında bazı kararlar aldı.

Kurul tarafından alınan kararlar çerçevesinde sigara yasağıyla ilgili karar da 
şöyle: (Devamı 2'de)

Sigara içilmeyecek
 alanlar belirlendi

 “Devlet servisçilere sahip çıkmalıdır” 
ereli Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı 

DYılmaz Bıçak, “Salgın sonrası ise bir anda boşta 
kalan servisçi esnafımız, araçları üzerinden 

yükümlülükleri olan ödemelerini yapamadıkları gibi artık 
evlerine ekmek parası götüremez hale de geldiler. 
Bugüne kadar bu esnaf kardeşlerimiz nasıl devletimize 
karşı sorumluluklarını yerine getirdiyse aynı şekilde 
devletimiz de servisçi esnafımıza sahip çıkmalıdır” dedi.

Bıçak, yaptığı açıklamada, pandemi dolayısıyla 
servisçilerin zor günler yaşadığını belirterek, devletin 
servisçi esnafına sahip çıkmasını istedi, hükümete 
çağrıda bulundu.

Servisçiliğin bir meslek olduğunu ifade eden Bıçak, 
servisçilerin öncelikle eğitim sisteminin ve çalışan 
insanların ihtiyacını karşılamak üzere oluştuğunu kaydetti.

Salgın dönemi öncesi kendilerine düşen tüm 
yükümlülükleri yerine getiren, öğrenci taşımacılığında 
toplumun ihtiyaç duyduğu güvenli taşımayı sağlayan bu 
esnafların bu emeklerinin karşılığında tek dertlerinin 
evlerine ekmek parası götürmek olduğuna değinen 
Bıçak, “Salgın sonrası ise bir anda boşta kalan servisçi 
esnafımız, araçları üzerinden yükümlülükleri olan 
ödemelerini yapamadıkları gibi artık evlerine ekmek 
parası götüremez hale de geldiler. Bugüne kadar bu 

esnaf kardeşlerimiz nasıl  devletimize karşı sorumluluklarını 
yerine getirdiyse aynı şekilde devletimiz de servisçi 
esnafımıza sahip çıkmalıdır” ifadesinde bulundu.

Oda Başkanı Bıçak, ortada olağanüstü bir durumun 
olduğuna dikkat çekerek, şu çağrıda bulundu: 

“Bu olumsuz durumun sorumlusu değil mağduru olan bu 

kardeşlerimizin düştüğü çaresiz durumun tek dermanı 
devletimizden uzanacak yardım elidir.

 Güzergah ücreti, oda aidatları, muhasebe giderleri, 
bandrol, sigorta, kasko, araç bakım, vergi gibi birçok gi-
deri olan arkadaşlarımız bu yükün altından kalkamaz du-
ruma geldiler.

Bu kadar gider var ama gelir hiç yok. Esnafımızın bu 
kadar ağır bir tablodan kendi başına çıkması mümkün 
değil. Devletimizden, araç kredileri olan esnaflarımızın 
kredilerinin devlet bankalarına aktarılmasını ve faizsiz bir 
şekilde ertelenmesini, ihtiyaçlarını giderecek şekilde bu 
durum devam ettiği sürece aylık belli bir ücret desteği ve-
rilmesini, hiç değilse faizsiz kredi verilerek sorunlarını nor-
male döneceğimiz zamana kadar ertelemesini talep 
ediyoruz.İnsanlarımızın yaşamını kolaylaştıran ve toplum 
yapımızın önemli bir parçası olan servis sahibi esnafları-
mız bizlere salgın sonrası dönemde de lazım.

 Onların bu süreci en az kayıpla atlatması ve yarınlar-
da tekrar bizlere hizmet verebilmeleri için bugün devleti-
miz onların yanında olduğunu göstermelidir.

Dereli Şoförler ve Otomobilciler Odası yönetimi olarak 
servis esnafı kardeşlerimizin sorunlarının daha görünür 
hale gelmesini ve bu sorunların devletimizin uzatacağı 
yardım eli ile çözülmesini arzu ediyoruz.”

Siyasiler Güney Çevre 
Yolu’na dikkat çekti

Cumhuriyet Halk Partisi, İyi Parti, Saadet Partisi ve Deva Partisi Giresun İl Başkanları 
düzenledikleri ortak açıklamayla Giresun’un trafik sorununa dikkat çekerek, Güney 
Çevre Yolu projesinin hayata geçirilmesinin şart olduğunu belirtip Dereli yolu gibi 
birçok projenin de bitirilemeyişine tepki gösterdiler.

CHP İl Başkanı Fikri Bilge, İyi Parti İl Başkanı Abdülkadir Eroğlu, Saadet Partisi İl 
Başkanı Abdülkadir Bektaş ve Deva Partisi Merkez İlçe Başkanı Onur Durmuş’un 
hazırladıkları ortak basın bildirisini SP İl Başkanı Bektaş okudu. (Devamı 2'de)

Bahçenizi analiz 
sonucuna göre

 gübreleyin
Giresun Fındık Araştırma Enstitüsü Müdürü Aysun Akar, 

“Nasıl ki insanda kan değerleri veya farklı değerlerimizi 3 
ayda bir, 6 ayda bir baktırmamız gerekiyorsa, doktor 
bunu tavsiye ediyorsa, bizde toprağın doktorları olarak, 
bitkinin doktorları olarak bizde üreticiye yılda bir toprak 
analizlerinin yapılmasını tavsiye ediyoruz” dedi. (2'de)

 Yaylalar kış güzelliğine bürünüyor 
Tüm yurt genelinde olduğu gibi ya-

ğışlı ve soğuk hava Giresun’da bir süre et-
kili oldu.

Hava sıcaklığının düşmesiyle birlikte 
karakış kendini hissettirmeye başladı. Gi-
resun'un yüksek kesimlerinde kar yağışı 
etkili olurken Kulakkaya, Bektaş ve Küm-
bet yaylaları da kar yağışıyla beyaza bü-
ründü. Bölgedeki ormanların beyaz ör-
tüyle kaplanması güzel görüntüler oluş-
turdu. Bazı vatandaşlar, manzarayı izle-
mek için yaylalara çıktı.
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Ticari hayat yeniden can buluyor
(Baştarafı 1'de)
Dereli ilçesinin köklü esnaflarından Vur-

gunlar da yeni işyerini açarak ilçe halkına 
hizmet vermeye başladı. Vurgunlar mar-
ket ve beyaz eşya mağazası Dereli eski 
Kaymakamı olan Görele Kaymakamı 
Murat Özdemir, Giresun Belediye Başkan 
Yardımcısı Şerafettin Vurgun, Dereli Bele-
diye Başkanı Zeki Şenlikoğlu ve davetlile-
rin katılımıyla açıldı.

Öte yandan sel mağduru birçok 
esnaf ve sanatkar işyerlerini yeniden aça-
rak, ilçe halkına kaldıkları yerden hizmet 
etmeye devam ediyor. Dereli Esnaf ve Sa-
natkarları Odası Başkanı Hasan Akar, 
esnaf ve sanatkarları yeni işyerlerinde zi-
yaret ederek, bundan sonraki ticaret ha-
yatlarında bol kazançlar diledi.

Sigara içilmeyecek
 alanlar belirlendi

(Baştarafı 1'de)
“Maskenin doğru ve sürekli şekilde kullanımını temin 

amacıyla vatandaşlarımızın yoğun olarak bulundu-
ğu/bulunabileceği özellikle Cemal Müdür Caddesi, 
75.Yıl Caddesi, İsmail Naycı Caddesi, Lütfullah Ağa-
oğlu Caddeleri başta olmak üzere tüm cadde ve so-
kaklar (özellikle trafiğe kapalı olanlar), pazar yerleri, 
merkez, köy ve belde cami çevreleri, ihtiyaç duyulan 
meydanlar ve toplu taşıma durakları gibi alanlar-
da/bölgelerde, özellikle Yavuz Kemal Beldesi, Kümbet, 
Tamdere, Bektaş, Kulakkaya merkezleri ve tüm köy 
merkezleri başta olmak üzere, yoğunluk olan yerlerde 
sigara içmenin yasaklanmasına, ayrıca oturma alanı 
olarak kullanılan kafe, çay ocağı, park ve bahçe gibi 
açık/kapalı yerlerde sigara içmenin yasaklanmasına,

Sigara içme yasağı getirilen cadde/sokak, mey-
dan veya duraklarda bahse konu yasaklamaya ilişkin 
bilgilendirici/uyarıcı mahiyette ‘sigara içilmez’ ikaz lev-
halarının/işaretlerinin (yer işaretlemeleri dahil) hazırla-
narak, vatandaşlarımızın görebileceği/fark edebile-
ceği yerlerde sergilenmesinin/asılmasının sağlanma-
sına karar verildi.”

Siyasiler Güney Çevre 
Yolu’na dikkat çekti

(Baştarafı 1'de)
“İl Başkanları olarak burada kendi menfa-

atimiz için bir araya gelmedik, kendi partimiz 
için bir çıkar sağlama şan, şöhret, nam peşin-
de değiliz, bizim derdimiz Giresun; her bir karış 
toprağı, havası, suyu ile cennetten bir köşe 
olan Giresun’umuz için bir milim, bir karış, bir 
adım dahi olsa bir şeyler yapabiliyorsak ne 
mutlu bizlere” diyen Bektaş, “Herkes şunu iyi bi-
liyor ki yıllardır Giresun’umuz 2 ilin arasına sıkış-
mış bir vaziyette gelişmeye çalışıyor. Çevre-
mizdeki illerin yöneticileri ve siyasi temsilcileri 
birbirleriyle yarış edercesine proje üstüne 
proje üretiyorlar ve bu projelerini bitiriyorlar. 
Fakat ne hikmetse Giresun için üretilen proje-
ler bir türlü bitirilemiyor ve sürüncemede kalı-
yor. Ömür törpülüyor” dedi.

Bektaş, Tirebolu-Torul yolunun 29 yıl, Ça-
nakçı yolunun 13 yıl, Dereli yolunun 10 yıl, Eğri-
bel tünelinin 5 yıldır yapılamadığını ifade ede-
rek, şöyle devam etti:

Giresun’umuz için tüm kesimlerin elzem 
olarak nitelediği Giresun Güney Çevre Yolu 
Projesi. Bir türlü başlanılamayan, ne zaman 
başlanacağı belli olmayan ve başlanılama-
dığı için ne zaman biteceği meçhul olan bir 
garip proje. Giresun’daki iş insanlarından, kun-
daktaki bebeğe kadar herkesi ilgilendiren ve 
duyulduğunda heyecan yaratan, umut aşıla-
yan, gelecek vaat eden bir proje ama ma-

alesef bizleri temsil eden ve yönetenlerin hiç 
umurunda olmayan, seçim zamanı tepe 
tepe kullanılan, bundan sonraki seçimlerde 
de bol bol konuşulacak ve ağızlara sakız yapı-
lacak bir proje.”

Giresun Güney Çevre Yolu Projesinin ilk ola-
rak 2010 yılında talepler üzerine gündeme ge-
tirildiğini, 2012 yılında güzergahının belirlendi-
ğini kaydeden Bektaş, süreci şöyle özetledi:

“25 Haziran 2015 tarihinde Çevre Yolu Pro-
jesi yapım ihalesi sonuçlandırılmış, 18 Tem-
muz 2017 tarihinde ÇED süreci başlamış, 20 
Eylül 2019 tarihinde nihai ÇED raporu yayınla-
narak olumlu raporu alınmış.

18 Kasım 2019 tarihinde gazetelere düşen 
haberlerde AKP Giresun Milletvekili Cemal Öz-
türk etüt çalışmalarının sonuçlandığını ve 
‘proje yapım işinin bitiminin süre uzatımlarıyla 
beraber 12 Mayıs 2020’ olduğunu söylemiş. 
Ayrıca ‘müsterih olmamız’ gerektiğini ve 
‘yakın takipte’ olduklarını da eklemiş. Ve son 
olarak Kasım 2020 başlarında Ordu İdare 
Mahkemesi Çevre Yolu için yürütmeyi durdur-
ma kararı verdi. Bundan sonraki süreç yargı sü-
reci olacak ki bunun da ne zaman sonuçla-
nacağı belli değil.”

Bektaş, açıklamasını şöyle sürdürdü:
“Ordu İdare Mahkemesi, Çevre yolunun 

başlangıcı olan Gülyalı mevkii kavşağının 
ayaklarının Gülyalı Halk Plajını yok edeceğini, 

ÇED raporunda plaj ile alakalı yeterince ince-
leme yapılmadığını ve başlangıç kavşak yeri-
nin, yolun amacıyla (Karadeniz Sahil yolun-
daki trafik yoğunluğunu azaltmak) ters düştü-
ğünü belirterek durdurma kararı alıyor.

Aklımıza türlü türlü sorular geliyor. Başlan-
gıç yerinin seçimi, gelişi güzel hazırlanan 
rapor, köprü ayaklarının plaja sokulması, ra-
porda belirtilen amaçla seçilen güzergâhın 
ters düşmesi gibi bunca yapılan yanlıştan 
sonra mahkemenin yürütmeyi durdurma ka-
rarı vereceği zaten belliymiş. 10 senede 
ancak kâğıt üzerine kadar getirilebilen bir pro-
jeyi yine kağıt üzerinde durdurabilmek büyük 
başarı.

“Çevremizdeki 4 ilin çevre yolu olduğu ger-
çeğini, hatta Ordu’nun ilçelerinin de çevre 
yolu olduğu gerçeğini kabul eden siyasileri-
miz, acaba Giresun’un çevre yolu olamaya-
cağı gerçeğini kabul edebilirler mi?” diye 
soran Bektaş, “Böylece Giresun Çevre Yolu bir 
başka bahara kalmış oldu” ifadesinde bulun-
du.

Bektaş, “2010 yılında başlayan serüven 
2020 yılında başlamadan bitti diyemiyoruz. 
Çünkü bu proje bitmeyen Dereli yolu gibi, Ça-
nakçı yolu gibi, Eğribel tüneli gibi, hep gün-
demde kalacak asla bitmeyecek. AKP hükü-
meti tarafından seçim döneminde ısıtılıp ısıtı-
lıp önümüze gelecek ve siyasi ranta kurban 
edilecek” diyerek, sözlerini şöyle tamamladı:

“Biz Giresunlulara ’da Bitmeyen Senfo-
ni’nin melodilerini dinler gibi dinlemek kala-
cak. AKP hükümetinin milletvekillerine bura-
dan sesleniyoruz; şehrimizi ekonomisi sebe-
biyle göç veren il statüsünden ve çarpık kent-
leşme zihniyetinden kurtaracak Güney Çevre 
Yolu ile birlikte güney-kuzey aksınında bir an 
önce açılması elzemdir. Dal-Çık projesi bu 
işin alternatifi olamaz. 10 senedir bu şehre ver-
diğiniz sözleri unutmadık ve unutulmasına izin 
vermeyeceğiz. Yoksa tarih sizi hiçbir zaman 
affetmeyecektir.”

Bahçenizi analiz 
sonucuna göre

 gübreleyin
Doğu Karadeniz Bölgesi’nin tarımsal alanda birinci 

geçim kaynağı olan fındıkta toprak analizi verim ve kali-
teyi artıyor. Fındık bahçelerinde toprağın doğru gübreye 
ihtiyaç duyduğu yapılan toprak analizi ile tespit ediliyor. 
Toprak analizi aynı zamanda doğa ve çevrenin korun-
masını da sağlıyor. Dünyada tek olan Giresun Fındık 
Araştırma Enstitüsü Müdürlüğü laboratuarında yapılan 
toprak analizi sonuçları üreticileri fındıkta daha doğru ve 
bilinçli bir mücadele konusunda yönlendiriyor. Toprak 
analizi yaptıran üreticiler, bahçesindeki toprağın ele-
ment değerlerine göre gübreleme ve ilaçlama gerçek-
leştiriyor. Buda verim ve kalite artışını sağlıyor.

Giresun Fındık Araştırma Enstitüsü Müdürü Aysun Akar 
da üreticilerin getirdiği toprak numunelerinde besin ele-
mentlerinin mevcut durumunu analiz ettiklerini ve buna 
göre fındığın bu besin elementlerine ne kadar ihtiyacı 
varsa üzerini tamamlayacak miktarda gübreleme tav-
siyesi yaptıklarını belirtti.

Akar, “Üreticinin anlayacağı şekilde bir fındık ocağı 
başına kaç gram, hangi gübreden kullanması gerekti-
ğini ve ne şekilde kullanması gerektiğini gübreleme tav-
siyesi raporumuzda yazarak üreticimize teslim ediyoruz” 
diyerek, şunları kaydetti:

“Hem bu verim artışı hem kalite artışı anlamında 
önemli. Bunun yanında çevresel anlamda da önemli. 
Analiz yaptırmadan belki gereksiz yere gübre kullanılıyor. 
Fazla miktarda gübre kullanılıyor. Tabi buda doğalda bir 
kirliğe sebep oluyor. Kaynak sularımıza karışıyor, kirliğe 
sebep oluyor. Bu anlamda da toprak analizi yaptırmak 
çok önemli. Üreticimizde artık her yıl toprak analizi yaptır-
masını tavsiye ediyoruz. Verdiğimiz raporlarda zaten bir 
yıllık raporlar. Daha önce 3 yıllık entegreydi. Ama şimdiki 
analiz ve raporlama sistemimizde bir yıllık sonuçlar veri-
yoruz ve üreticimizin bize her yıl toprak analizi getirmesi 
özellikle hatırlatmak istiyoruz. Nasıl ki insanda da kan de-
ğerleri veya farklı değerlerimizi bırakın yılda bir 3 ayda 
bir, 6 ayda bir baktırmamız gerekiyorsa, doktor bunu tav-
siye ediyorsa bizde toprağın doktorları olarak, bitkinin 
doktorları olarak yılda bir toprak analizlerinin yapılmasını 
tavsiye ediyoruz üreticiye. Bu yıl üreticimizden büyük bir 
ilgi var toprak analizine geçen seneye oranla numune 
sayımız iki katına arttı.”

Fındık üreticileri de iyi verim almak için toprak analizi 
yaptırmaları gerektiğini ifade ederek, şöyle dedi:

“Toprak analizi yaptırmak gerekiyor. Verimi artırmak 
için. Hangi gübreyi kullanacağımızı, daha doğrusu gü-
nümüzde bilinçli çiftçi olmak gerekiyor. Yoksa bahçele-
rimizin verimi düşüyor. analiz sonuçlarını uygulayan bah-
çeler, uygulamayan bahçelere göre çok daha verimli.”

 (Baştarafı 1'de) 

Geleceğe nefes olacak!
Alucra ormanlarının geleceğe nefes ol-

ması için büyük emek veriliyor. İlçede belir-
lenen alanlarda fidan dikimi, bakım ve 
gençleştirme faaliyetleri devam ediyor.

Alucra Orman İşletme şefliği bölgesin-
deki 54 hektar sahada tohumlama kesimi 
ve toprak işleme çalışmaları yapıldı.

Giresun Orman Bölge Müdürü Ahmet 
Güneş, bu çalışmalarla mevcut olan 
orman varlığının kalitesini daha iyi hale ge-
tirmeyi ve ormansız alanları bir an önce 
ağaçlandırmayı amaçladıklarını söyledi.

Ormanlarda bakım çalışmalarının öne-

mine işaret eden Güneş, “Ormancılık çalış-
maları uzun soluklu olup meyvelerini 50-100 
yıl sonra veren çalışmalardır. Bu esnada 50 
yıl sonrasındaki hedefi yakalamak için mut-
laka bakım çalışmaları yapılması gerekiyor” 
dedi.

Tarım alanlarında budama ve temizlik 
çalışmaları yapıldığı gibi mutlaka ormanlar-
da da bakım çalışmaları gerektiğini belirten 
Güneş, biyolojik ömrü tamamlanmış ağaç-
ların alandan çıkarılarak yeni ağaçların ye-
tişmesinin sağlanmasının önemli olduğunu 
vurguladı.
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Kıyı balıkçılarına destek 
Deniz ve içsularda geleneksel kıyı balıkçılığı verile-

rinin güncellenerek kayıt altına alınması ve sürdürüle-
bilir yönetiminin sağlanması amacıyla balıkçı gemisi 
sahiplerine destek verileceği bildirildi.

Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlüğünden yapı-
lan açıklamada, desteklerin Su Ürünleri Bilgi Sistemin-
de (SUBİS) kayıtlı, Tebliğin yayımlandığı tarihte geçerli 
balıkçı gemileri için Su Ürünleri Ruhsat Tezkeresine 
sahip, denizlerde on metreden küçük (10 metre 
hariç) balıkçı gemilerini kapsadığı belirtildi.

Bu kapsamda 0-4,99 metre boy aralığındaki ge-
miler için 750 lira, 5-7,99 metre boy aralığındaki ge-
miler için bin lira, 8-9,99 metre boy aralığındaki gemi-
ler için de bin 250 lira destekleme ödemesinin yapı-
lacağının kaydedildiği açıklamada, şunlar ifade edil-
di:

“Desteklemeden yararlanmak isteyen balıkçı ge-
misi sahipleri veya yetkilisinin, 27 Kasım 2020 günü 
mesai saati bitimine kadar İl/İlçe Tarım ve Orman Mü-
dürlüklerine Tebliğ ekinde yer alan Geleneksel Kıyı Ba-
lıkçılığının Kayıt Altına Alınması ve Desteklenmesi Tebli-
ğinden Yararlanacaklar İçin Dilekçe ve anket formu 
ile şahsen müracaat etmesi gerekmektedir. Anket for-
munu doldurmayan veya eksik dolduran balıkçıları-

mız destekleme ödemesinden faydalanamayacaktır.
Destekleme için balıkçı gemisinin Tebliğin yayımlandığı tarihteki SUBİS kayıtlarında 

yer alan en büyük boy uzunluğu esas alınacaktır.
İl/İlçe Tarım ve Orman Müdürlüklerimiz tarafından balıkçı gemisinin Tebliğin ya-

yımlandığı tarihte; Geçerli bir su ürünleri avcılık ruhsatına sahip olduğu, O tarihte ba-
lıkçı gemisi sahibi ve gemi boyu bilgileri, İl/İlçe Müdürlüğü kayıtlarından ve SUBİS'ten 
kontrol edilecek. Kontrol sonucunun uygun olması halinde müracaat işleme alına-
caktır.”

Proje yatırıma dönüştürülmeli
Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hasan Ça-

kırmelikoğlu, Ordu-Giresun Havalimanı projesinin yatırıma dönüşme sü-
recine değindi, Giresun Güney Çevre Yolu’nu hedef gösterdi.

Başkan Çakırmelikoğlu, “Ordu-Giresun Havalimanı yatırımı bugün sı-
radan gibi gözükse dahi dün imkansız gibi duran mega bir yatırım pro-
jesiydi önümüzde. 

Bugün hayal gibi gözüken Giresun Güney Çevre Yolu Projesi de önü-
müzde durmaktadır. Mutlak bu projede yatırıma dönüşecektir, ancak 
bizlerin beklentisi 2021 yılında yatırım kararı ile sürecin başlatılmasıdır. 
Ordu ili Gülyalı ilçesi havalimanı girişinden başlayacak olan proje Gire-
sun ili Keşap ilçesi Yolağzı mevkiinden sahil ile buluşacaktır. Bu proje ha-
yata geçtiği taktirde Giresun şehri, ticari ve sosyal alanda kabuğunu kı-
rarak geleceğe daha sağlam ve umutla bakacaktır” dedi.

Şuan yatırım kararı beklenen projenin, Giresun’un 1965 yılından iti-
baren deniz ile bağlantısını kesen yoldan kurtuluşu olacağını aktaran 
Çakırmelikoğlu, şunları ifade etti:

“1965’de hizmete açılan Samsun’dan Hopa’ya kadar Karadeniz sa-
hiline paralel devam eden karayolu, 2000’li yıllarla standardı yükseltil-
miş bölünmüş yola dönüştürülmüştür. Karadeniz Duble Yolu olarak 
2007 yılından itibaren hizmet vermeye başlayan ve deniz ile şehir mer-
kezlerini keskin bir şekilde ayıran karayolu halen kullanılmaktadır. Bu ula-
şım aksının şehrin güneyine taşınmasıyla uluslararası geçişlerin kent tra-
fiğinden daha bağımsız olması planlanmaktadır.

Bu bakımdan Karadeniz Duble Yolu vasıtasıyla deniz bağlantısını 
büyük oranda kaybeden ve sosyal yaşam standardından denizi belirli 

ölçülerde çıkartan Giresun’un, Güney Çevre Yolu vasıtasıyla bu ek-
sikliğini gidermesi amaçlanmaktadır. Giresun Güney Çevre Yolu, 
ulaşım standartlarının yükseltilmesinin yanında ticari ve imarlı arazi 
avantajlarına ilave olarak sosyal yaşamın doğal yaşam ile entegre 
hale dönüşmesine katkı sağlayacaktır.

Giresun Güney Çevre Yolu’nun uluslararası yol ağına hizmet 
etme avantajı çerçevesinde mevcut Karadeniz Sahil Yolu’nun yerel 
idareye şehir içi yolu olarak terk edilmesiyle 1960’lı yıllarda başlayan 
ve 2007 yılında üst seviyeye ulaşan şehir ile deniz arasına çekilmiş 
setin kaldırılması olanağına da kavuşmuş olacağız.

Dolayısıyla Giresun Güney Çevre Yolu’nun salt bir ulaşım aksı ola-
rak gösterilmesinden ziyade bölgesine ticari, imarlı saha ve sosyal 
entegrasyon alanları açısından avantaj sağlayacağı bilinmelidir. 
Bugün organize sektör sahaları ve sanayi sitelerinin eksikliğini hisse-
den ve konut sektöründe maliyetlerin üst seviyelerde olmasından 
dolayı yaşanan mağduriyetinde çözümü Giresun Güney Çevre 
Yolu Projesidir. Bu bakımdan Giresun Ticaret ve Sanayi Odası, Gire-
sun Mimarlar Odası ortak çalışması sonucu 2012 yılı ile kamuoyuna 
taşıdığımız bu projenin aşama aşama takipçisi olduk ve bu yatırımın 
hayata dönüşmesi halinde kazanımlarını kamuoyu ile paylaşmayı 
kendimize öncelikli görev saydık.

Giresun Güney Çevre Yolu Projesinin sadece iki sivil toplum kuru-
luşunun sorumluluğunda olmadığını, faydasının ilimizin tüm kesim-
lerini kapsayacağını bilerek sürecin desteklenmesini beklemekte ve 
arzulamaktayız.”

EN İYİ HİZMETİ SUNACAĞIZ
Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu'nun gi-

rişimleri ile belediye araç filosuna tam donanımlı vi-
danjör kazandırıldı.

Başkan Şenlikoğlu’nun 22 Ağustos'ta yaşanan sel 
afeti nedeniyle Giresun’a gelen İçişleri Bakanı Süley-
man Soylu ve Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum 
ile yapmış olduğu görüşmeler neticesinde, talep edi-
len tam donanımlı, temiz ve pis su tanklı, vakum pom-
palı kombine vidanjör Giresun Belediyesi araç filosu-
na katıldı.

Araç için itfaiye müdürlüğü önünde düzenlenen 
tanıtım töreninde konuşan Giresun Belediye Başkanı 
Aytekin Şenlikoğlu, şehre en iyi hizmeti sunmak için 
araç filosunu sürekli genişlettiklerini belirtti.

Şenlikoğlu, “Araç filonuz ne kadar güçlüyse hizmetlerin yapılması da aynı şekilde hızlanacaktır” diyerek, “Mahalle, köy ayırt etme-

den şehrin her yerine hizmet verebilmek için gece gündüz çalışıyoruz. İhtiyacımız olan ve mevcut araç filomuzdaki vidanjörlerden 

çok daha fazla özelliği bulunan 4 milyon 200 bin lira değerinde ve Türkiye’de bu özellikte 82 tane bulunan vidanjörü bizlere verilme-

sini sağlayan başta Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan olmak üzere Bakanlarımız Sayın Süleyman Soylu ve Sayın 

Murat Kurum'a teşekkür ediyorum. Şehrimize ve belediyemize hayırlı olsun” dedi.

Trafik kazaları ve arama kurtarmada ilk müdahale için araç filosuna bir araç daha kazandırdıklarını aktaran Şenlikoğlu, aracın Gi-

resun’a ve belediyeye hayırlı olmasını diledi.
                                                                                                                                         VİDANJÖRÜN ÖZELLİKLERİ

Yüksek kapasiteli olan aracın yoğun yağışlar son-
rası yaşanan sorunlara etkili çözümler getireceği be-
lirtilen araç şu özelliklere sahip:

Kanal içesinde tıkanmaları açıyor. Yığıntı malze-
meyi kontrol (baca) noktasına taşıyor. Yüksek ba-
sınçlı su pompa sistemi ile yığıntı malzemeyi ıslak ve 
kuru olarak atık tankına emiş yapmaya yarıyor.

Tam donanımlı aracımız yüksek vakumlu sistemi-
nin birlikte çalıştığı üst düzey altyapı hizmet aracıdır. 
Bu araçta kısmen veya tamamen dolu olan yağ-
mur suyu ve kanalizasyon hatlarının temizlik ve ba-
kımları yapılmaktadır.

5 bin litre temiz su tankında bulunan su ile 140 
bar ile dakikada 300 litre güce sahip yüksek basınçlı 
su pompası ile tıkalı olan noktaların açılmasını sağlı-
yor. Yığıntı malzemenin temizlik başlıkları ile birlikte 
rögar bacasına getirilmesi sağlanacaktır.

Kanala gelen malzemeler ıslak-kuru (kum, çakıl, 
parke taşı, şişe gibi) çekim yapılmaktadır. Çekim ya-
pılan malzemeler 9 bin litre hacimli atık tankına ta-
şınmakta ve sahadan uzaklaştırılmaktadır. Kombi-
ne Kanal Temizleme Aracı ile tek bir araç ile hem yı-
kaması hem de yıkama sonrası çıkan atıkların te-
mizlenmesi sağlanacaktır.
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Öğretmenler Günü kutlandı

Giresun’da 24 Kasım Öğret-
menler Günü törenle kutlandı. 
Hükümet konağı bahçesinde 
pandemi tedbirleri kapsamın-
da maske ve sosyal mesafe ku-
rallarına riayet edilerek düzen-
lenen törende mesleğe yeni 
başlayan öğretmenleri temsi-
len Kale Mesleki ve Teknik Ana-
dolu Lisesi Öğretmeni Fitnet Er-
doğan “Mesleğe Giriş Andı” 
içti. Yıl içerisinde emekli olan 
öğretmenleri temsilen emekli 
kimya öğretmeni Filiz Özgür-
büz’e ise Vali Enver Ünlü tarafın-

dan “Hizmet Şeref Belgesi” tak-
dim edildi.

Törende konuşan Vali Ünlü, 
Türkiye Cumhuriyetini muasır 
medeniyetler seviyesine çıkar-
mak Atatürk’ün en büyük he-
defi olduğunu belir terek, 
bugün Türkiye’nin, güçlü devlet 
yapısı ve ekonomisiyle, bu he-
defte emin adımlarla yoluna 
devam ettiğini ifade etti.

Ülkenin muasır medeniyet-
ler düzeyine erişebilmesinin ise 
iyi bir eğitim ve öğretim ile 
mümkün olabileceğini söyle-

yen Ünlü, şöyle konuştu:
“Başöğretmen Atatürk ‘Ülke-

mizi gerçek hedefe, gerçek 
mutluluğa kavuşturmak için iki 
orduya ihtiyaç vardır: Biri vata-
nımızı kurtaran asker ordusu, di-
ğeri ulusumuzun geleceğini yo-
ğuran irfan ordusudur. Öğret-
menlerden, eğitimciden mah-
rum kalan bir millet, henüz mil-
let adını almak istidadını ka-
zanmamıştır ’ diyerek eğitim-
deki en önemli gücün öğret-
menler olduğuna işaret etmiş-
tir. Toplumumuzun ana-baba 
kutsallığı ile eş değerde tutuğu 
öğretmenlerimiz, tüm insanlığı 
aydınlık yarınlara taşıyan eği-
tim ordumuzun isimsiz kahra-
manlarıdır. Çocuklarımızın zi-
hinsel ve kişilik olarak yarınlara 
hazırlanmasında, hızla gelişen 
ve değişen dünyayı bilgi ve do-
nanım olarak yakalamasında, 
milli ve manevi değerlerin ka-
zanılmasında, okuyan, düşü-
nen, araştıran bireyler olarak ye-
tişmelerinde öğretmenlerimiz 
çok önemli roller üstlenmekte-
dirler. Bizlerin ve çocuklarımızın 
yetiştirilmesinde göstermiş ol-

duğunuz sonsuz sabır, inanç ve 
hoşgörü için sizlere şükranları-
mızı sunuyorum. Gösterdiğiniz 
o inanç, bugünkü başarıları-
mızda bizler için en büyük mo-
tivasyon kaynağı olmuştur. Aynı 
azim ve inancı koronavirüs ne-
deniyle uzaktan eğitim süre-
cinde de göstermenizi arzu edi-
yor, çocuklarımızın kesintiye uğ-
rayan yüz yüze eğitimindeki ek-
sikliklerini uzaktan eğitimde gös-
tereceğiniz üstün gayretlerle te-
lafi edeceğinize yürekten ina-
nıyorum.”

“ÖĞRETMENLER BİR REHBER 
OLMALI”

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul 
Tosunoğlu da konuşmasında, 
öğretmenlerin alçakgönüllü, 
cesaret li, çevresindeki le ri 
olumlu düşünceleriyle etkile-
yen, aynı zamanda genel kül-
tür sahibi, bilimsel gelişme ve 
yeniliklere açık, milli ve manevi 
değerlerimize saygılı ve bağlı 
iyi bir rehber olması gerektiğini 
kaydetti.

“Tüm bu meziyetlerle dona-
tılmış irfan ordusunun kahra-
manı olan sizler ve sizlerin yetiş-

tirdiği evlatlarımızla bu ülke; hiç 
kuşkusuz 2023 hedeflerine 
daha emin adımlarla ilerleye-
cektir” diyen Tosunoğlu şöyle 
dedi:

“Öğrendiğimiz bilgiler her yıl 
eskimekte, eski bilgiler de artık 
değerini yitirmektedir. Onun 
için öğretmenin sürekli kendini 
yenilemesi bir zorunluluktur. 
İdeal öğretmen bilgilerine gü-
venme yerine, kimseyi küçüm-
semeden, herkesten alması ge-
reken birikimlerin bulunduğu bi-
lincindedir. Yüz yüze ve uzaktan 

eğitim süreci, bizlere bir kez daha 
teknolojinin ve bu konudaki alt ya-
pının önemini hatırlatmıştır. Öğ-
rencilerimize her koşulda eğitim 
sunmak için teknolojik açıdan do-
nanımlı olmak zorundayız. Elbette 
ki tek arzumuz çocukların hemen 
yanında onların gözlerinin içine 
bakarak, yaparak ve yaşayarak 
öğrenmenin gerçekleşmesidir. 
Bu nedenle tedbirleri elden bırak-
mamamız gerektiğini unutma-
malı ve bunun için öğretmen, öğ-
renci ve veli işbirliğinin önemini 
kavramalıyız.”

 Karan’dan fındık fiyatlarına tepki 

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, “Serbest pi-

yasada 27 liraya kadar çıkan Giresun kalite fındığın kilog-

ram fiyatı 23 lira 75 kuruşa kadar düştü. Buda kilogramda 

üreticinin cebinden 3 lira 25 kuruş çalmaktır” dedi.

Karan, yaptığı açıklamada, fındık fiyatındaki istikrarsız 

seyrin her zamanki gibi üreticinin aleyhine işlediğini kaydet-

ti. 

Serbest piyasada fındık fiyatlarının irtifa kaybetmeye 
devam ettiğine dikkat çeken Karan, Giresun kalite fındı-
ğın kilogramının 23.75 liraya kadar düştüğünü bildirdi.

Devlet adına müdahil alım yapan Toprak Mahsulleri 
Ofisi’nin piyasada olmasına rağmen son yıllarda fındıkta 
oluşan güçlü tekelin piyasayı istediği gibi dizayn ederek, 
kontrol altında tutmaya devam ettiğini savunan Karan, 
şöyle dedi:

“ÜRETİCİNİN SIRTINDAN PARA KAZANIYORLAR”
“Bu yıl hasat öncesi Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-

doğan tarafından açıklanan TMO’nun fındık alım fiyatı 
ve devamında serbest piyasada yükselişe geçen fındık 
fiyatına yine tekelci zihniyet müdahale ederek, üreticinin 
sevincini kursağında bıraktı. Serbest piyasada 27 liraya 
kadar çıkan Giresun kalite fındığın kilogram fiyatı 23 lira 
75 kuruşa kadar düştü. Buda kilogramda üreticinin ce-
binden 3 lira 25 kuruş çalmaktır. Bir ay öncesine kadar 27 
liradan alıcı bulan fındık ne oldu da 3 lira birden geri 
geldi. Yapılmak istenilen açık ve net olarak her zamanki 
gibi ülkemizin tarımsal alanda en fazla döviz girdisi sağ-
layan ürünleri arasında yer alan fındığı üreticimizin elin-

den ucuza almak ve üreticinin sırtından daha fazla 
para kazanmaktır.”

FINDIKTA FİYATINDA İSTİKRAR OLMAZSA OLMAZDIR
Dünya fındık üretim ve ihracatının liderinin Türkiye 

olmasına rağmen halen bir fiyat istikrarı sağlanama-
dığına dikkat çeken Karan, şunları ifade etti:

“TMO her kadar müdahil alım yaparak, bir taban 
fiyat belirlemesine rağmen fındık fiyatındaki inişli, çı-
kışlı seyir üreticinin lehine değil, aleyhine işlemekte-
dir. Fındık fiyatının birden yükselip, birden düşmesin-
den kazanan hiçbir zaman üretici olmamıştır, olma-
yacaktır da. Bu sezon 22 ila 22.5 liradan alım kam-
panyasını başlatan TMO’ya serbest piyasada fiyatla-
rın yüksek seyretmesinde dolayı çok da iş düşmedi. 
Ürününü paraya çevirmek isteyen üreticiler haklı ola-
rak serbest piyasayı tercih etti.”

“TMO ALIMLARINA YENİ YILDA DA DEVAM ETMELİ”
Karan, “Geçtiğimiz ay TMO’nun 31 Aralık itibariyle 

alım kampanyasını sonlandıracağını duyurması te-
kelcileri harekete geçirdi” diyerek, TMO’nun alımlara 
devam etmesini isteyip, ekledi:

“TMO üreticinin elinde fındık kalmayana kadar ke-
sinlikle ve kesinlikle piyasadaki yerini korumalıdır. Fın-
dık fiyatının istikrarlı seyri için bu önemlidir. Şu anda fın-
dık alım satım piyasası kilitlenmiş durumdadır. Üretici 
kadar sermayesini fındığa bağlayan manav ve tüc-
carda da fındık fiyatındaki istikrarsız seyirden mağ-
durdur. Tekelci zihniyet fiyatları aşağıya çekerek üreti-
ci ve kendinden olmayan manavları köşeye sıkıştır-
maya çalışıyor. Bu oyunu üretici ve manavlar tek ba-
şına bozamaz. Artık ülkemizdeki fındık tekelciliğine 
son verilmelidir. Fındıkta zirve yapan tekele karşı etkin 
denetim ve kontrol yapılarak, yerli fındık sanayi ve ih-
racatçılarımız korunmalıdır.”

Vali Ünlü: “Kadına yönelik 
her türlü şiddeti kınıyoruz” 

Giresun Valisi Enver Ünlü, “Kadına yö-
nelik her türlü şiddeti kınıyor, şiddete karşı 
toplumsal duyarlılığı artırmak için çaba 
harcıyor ve mücadelemizi sıfır tolerans il-
kesi ile sürdürüyoruz” dedi.

Vali Ünlü, Kadına Yönelik Şiddetle Mü-
cadele İl Koordinasyon, İzleme ve De-
ğerlendirme Komisyonu Toplantısına ka-
tıldı.

İçişleri Bakanlığının “Kadın Destek 
(KADES)” uygulamasının da tanıtıldığı 
toplantıda konuşan Vali Ünlü, “Kadına 
yönelik her türlü şiddeti kınıyor, şiddete 
karşı toplumsal duyarlılığı artırmak için 
çaba harcıyor ve mücadelemizi sıfır to-
lerans ilkesi ile sürdürüyoruz. Kadına karşı 
şiddetle hep birlikte mücadele etmek 
için lütfen KADES uygulamasını Google 
Play Store veya Apple Store üzerinden te-
lefonumuza indirelim ve yakınlarımıza 
da indirtelim. Şiddete ve tacize maruz 
kalan kadınlarımız tek tıkla güvende ol-
sunlar. İhtiyaç anında KADES kadınları-
mızın her zaman yanında” diyerek kadı-
na yönelik şiddetin önlenmesi çalışma-
ları kapsamında İl Milli Eğitim Müdürlüğü 
tarafından okullarda veya uzaktan eği-
tim gören öğrencilere de eğitim veril-
mesini, tüm kurumların bu konuda en 
üst düzeyde hassasiyet göstermesini ve 

toplumda farkındalık oluşturma çalış-
malarına destek verilmesini istedi.

6284 sayılı Ailenin Korunması ve Ka-
dına Karşı Şiddetin Önlenmesi Kanu-
nu’nun uygulanmasında kurumlar arası 
koordinasyonun artırılması ve yapılan 
çalışmaların değerlendirilmesi ama-
cıyla toplantıda Şiddet Önleme ve 
İzleme Merkezi (ŞÖNİM) Müdürlüğü, İl 
Jandarma Komutanlığı, İl Emniyet Mü-
dürlüğü ve İl Milli Eğitim Müdürlüğü tara-
fından yapılan çalışmalar ele alınarak, 
2020 yılında yapılan çalışmaların ön-
ceki yıllara göre karşılaştırılması yapıldı.

ŞÖNİM Müdürlüğü tarafından 25 
Kasım “Kadına Yönelik Şiddette Karşı 
Uluslararası Mücadele Günü” çerçeve-
sinde yapılacak etkinliklerle ilgili bilginin 
de verildiği toplantıda, kadına yönelik 
şiddetin önlenmesi amacıyla vatan-
daşların yoğun olduğu yerlerde afiş, 
pankart, döviz çalışmaları yapıldığını, 
kolluk kuvvetleri personelleri ile kamu ku-
rumlarında çalışan kadın personellere 
yönelik eğitim çalışmaları yapıldığını, 
koronavirüsle mücadele tedbirlerine 
uygun şekilde, vatandaşların yoğun ol-
duğu cadde ve sokaklarda stant 
açmak suretiyle bilgilendirici broşür da-
ğıtımı yapıldığı belirtildi.
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 Fındıkta çocuk işçiliği ortadan kaldırılacak 

Dünya Çocuk Günü ve Çocuk Hakları Sözleşmesi’nin 
30. yıldönümünün kutlandığı bu günde, ILO ve Ferrero, 
çocuk işçiliğinin ortadan kaldırılmasına yönelik kararlılıkla-
rını gösteriyorlar. Ferrero’nun 4 milyon ABD dolarını aşan 
desteğiyle, ILO, Türkiye’de Trabzon, Zonguldak ve Şanlıur-
fa illerinde, halen sektörde çalışan çocukların kurtarılması 
ve çalışmalarının önlenmesini destekleyecek bir proje yü-
rütecek.

ILO ile Ferrero arasında kamu-özel sektör ortaklığı çer-
çevesi kapsamındaki proje, başta fındık tedarik zinciri 
olmak üzere çocuk işçiliğini ele almak ve öğrenme fırsat-
larını arttırmak azami kılmak amacıyla, ILO üçlü yapı or-
takları (hükümet, işçi ve işveren örgütleri) ile işbirliği halinde 
uygulanacak. Projenin nihai hedefi, ulusal ve yerel pay-
daşların, çocuk işçiliğinin en kötü biçimlerini ortadan kal-
dırılması için gerekli eylemleri uygulama kapasitelerini ge-
liştirecek.

ILO Türkiye Direktörü Numan Özcan, bu ortaklık saye-
sinde halen devam eden müdahaleyi genişleteceklerini 
ve Türkiye’deki tüm fındık sahalarını kapsayacaklarını 
ifade etti ve şunları söyledi:

“Proje, özel sektörden dünya çapında bir aktör olan 

Ferrero ile ILO’nun ortaklığına somut bir örnek olacak, 
hem en iyi uygulamaları Türkiye’de uygulayacak hem 
de küresel etki yaratacak bilgi ve dersler üretecek.”

Proje ayrıca, mevsimlik fındık hasadı yaşanan böl-
gelerde çocuk işçiliğini sona erdirmek için doğrudan 
müdahaleler için mekanizmalar kurmayı ve yaygın-
laştırmayı, bir yandan da halkın, ulusal ve yerel pay-
daşların, tedarik zinciri aktörlerinin çocuk işçiliğini orta-
dan kaldırmanın önemi hakkında farkındalıklarını artır-
mayı amaçlıyor.

Ferrero Satınalma Başkanı ve Fındık Şirketi Sorumlu-
su Marco Gonçalves ise şunları söyledi: “Ferrero, 
çocuk işçiliğinin ele alınmasında ortaklık yaklaşımının 
değerini ve önemini biliyor. ILO, Birleşmiş Milletlerin ihti-
sas kuruluşu olarak, bu işe etkin biçimde nasıl dâhil olu-
nacağına ilişkin uzmanlık ve deneyime sahip. Proje, 
ILO-Caobisco kamu-özel sektör ortaklığına aktif bir şe-
kilde katılmamız yoluyla 2013 yılından bu yana kayde-
dilen başarıların üzerine inşa ediyor ve önümüzdeki yıl-
larda herkes için değer yaratan bir fındık sektöründe 
itici güç olma hedefimize yönelik olarak girişeceğimiz 
eylemleri destekliyor.”

Ekonomik faaliyetlere katılan 
çocuk sayısındaki azalma eğili-
mine rağmen, Türkiye’de çocuk 
işçiliğinin hala bir sorun olduğu 
belgelenmiştir. Türkiye İstatistik 
Kurumu’nun (TÜİK) 2019 yılı 
Çocuk İşgücü Araştırması’na 
göre, 5 ila 17 yaşlarında 720 bin 
çocuk veya diğer bir deyişle, Tür-
kiye’de toplam çocuk sayısının 
yüzde 4,4’ü, ekonomik faaliyet-
lere katılıyor. Bu çocukların 
yüzde 30,8’i tarım sektöründe 
ekonomik faaliyetlere katılıyor. 
Çalışan çocuklar, ömür boyu sü-
recek kronik sağlık sorunları ya-
ratabilecek meslek risklerine 
maruz kalıyor. Ayrıca, mevsimlik 
tarım işçiliği yapan çocukların 
eğitimlerinin aksama olasılığı 
diğer çocuklara göre daha yük-
sek. Bu aksamalar, yetersiz vasıflı 
ve/veya vasıfsız işgücünü pekiş-
tiriyor ki bu da yoksulluğun kalıcı 
olmasına yol açıyor.

ILO, 2012 yılından bu yana 
Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmet-
ler Bakanlığı (AÇSHB) ile işbirliği 
halinde, kamu-özel sektör ortak-
lıkları yoluyla başta fındık sektörü 
olmak üzere mevsimlik tarımda 
çocuk işçiliğini ele alan projeleri 
teknik bakımdan destekliyor ve 
uyguluyor. Ferrero ile Bakanlığın 
eşbaşkanlık edeceği bu yeni ka-
mu-özel sektör ortaklığı projesi, 
Türkiye’de çocuk işçiliğinin orta-
dan kaldırılmasına yönelik hâli-
hazır ILO faaliyetlerini tamamla-
yıcı nitelikte olacak. ILO’nun ku-
rulduğu 1919 yılından bu yana, 
her türlü çocuk işçiliğinin orta-
dan kaldırılması, ILO’nun temel 
önceliklerinden biri olagelmiştir.

Uluslararası Çalışma Örgütü (ILO) Birleşmiş Millet-
lerin çalışma yaşamındaki uzman kuruluşudur. ILO, 
hükümet, işçi ve işverenleri bir araya getirerek ulus-
lararası çalışma standartlarını belirlemekte, çalış-
ma hayatı ile ilgili hakları gözetmekte, insana yakışır 
iş fırsatlarını özendirmekte, sosyal koruma ve çalış-
ma yaşamındaki meselelerle ilgili diyaloğu güç-
lendirmektedir.

Ferrero Grubu tarafından 2015 yılında kurulan 
Ferrero Fındık A.Ş., Türk fındık sektörünün güvenilir bir 
ortağı olarak 6 fabrika ve 1.400'den fazla çalışanı 
ile tüm fındık değer zincirinde faaliyet göstermekte-
dir. Bu yönüyle Türk fındığının işlenerek, mamul ve 
yarı mamul hale getirilmesi ve dünya piyasalarına 
ulaştırılmasında önemli bir rol üstlenmektedir. Ferre-
ro Fındık A.Ş. sürdürülebilir bir fındık değer zincirinin 
gelişimine aktif olarak katkıda bulunmaktadır.

11. HAFTA: 12. HAFTA: 
28 Kasım Cumartesi:

13.30 Ümraniyespor-Menemenspor 

(Ümraniye Belediyesi Şehir)

16.00 İstanbulspor-Giresunspor (Esen-

yurt Necmi Kadıoğlu)

16.00 Akhisarspor-Ankaraspor (Spor 

Toto Akhisar)

19.00 Altay-Bursaspor (Bornova Aziz Ko-

caoğlu)
29 Kasım Pazar:

13.30 Ankara Keçiörengücü-Adana 

Demirspor (Aktepe)

13.30 Royal Hastanesi Bandırmaspor-

Balıkesirspor (Bandırma 17 Eylül)

16.00 Eskişehirspor-Altınordu (Eskişehir 

Yeni)

19.00 Yılport Samsunspor-Tuzlaspor 

(Samsun Yeni 19 Mayıs)
30 Kasım Pazartesi:

19.00 Adanaspor-Beypiliç Boluspor (5 

Ocak Fatih Terim)

4 Aralık Cuma:

19.00 Tuzlaspor-İstanbulspor (Vefa)

19.00 Bursasspor-Ümraniyespor 

(Bursa Büyükşehir Belediye)

5 Aralık Cumartesi:

13.30 Giresunspor-Eskişehirspor (Gi-

resun Atatürk)

13.30 Ankaraspor-Adanaspor (Os-

manlı)

16.00 Beypiliç Boluspor-Altay (Bolu 

Atatürk)

16.00 Menemenspor-Royal Hasta-

nesi Bandırmaspor (Menemen İlçe)

19.00 Balıkesirspor-Yılport Samsuns-

por (Balıkesir Atatürk)

6 Aralık Pazar:

16.00 Altınordu-Ankara Keçiörengü-

cü (Bornova Aziz Kocaoğlu)

19.00 Adana Demirspor-Akhisarspor 

(5 Ocak Fatih Terim)

TFF 1’inci Liginde 11 ve 12’nci hafta programı Tüm kuruluşların katkılarıyla 
şiddetle mücadele edilmelidir

Giresun Üniversitesi Rektörü Prof.Dr. Yılmaz 
Can, “Kadınlara yönelik koruyucu, önleyici, 
eğitici, geliştirici rehberlik ve rehabilite edici fa-
aliyetlerin tüm kurum ve kuruluşların katkılarıyla 
şiddetle mücadele edilmelidir” dedi.

Rektör Can, 25 Kasım Kadına Yönelik Şid-
dete Karşı Uluslararası Mücadele Günü nede-
niyle yaptığı açıklamada, bu günün kadına 
yönelik şiddete karşı farkındalık yaratmak ama-
cıyla Birleşmiş Milletler Genel Kurulu tarafından 
kabul edildiğini belirtti.

Dünyada ve ülkemizde kadına yönelik her 
türlü şiddetin, töre ve namus cinayetlerinin, 
taciz ve istismarın önlenmesi gibi konularda bi-
limsel çalışmalarda bulunmak üniversitelerin 
görevlerinden olduğunu anlatan Rektör Can, 
şunları dile getirdi:

“Üniversitemiz kadına karşı şiddet konusun-
da kamuoyunu bilgilendirmek ve duyarlılık 
oluşturmak, toplumsal bilinçlenmeyi geliştir-
mek üzere çeşitli bilimsel etkinlikler düzenle-
mektedir.Türkiye’de kadına karşı yapılan ay-
rımcılık ve şiddet insan hakları ihlalidir. Şiddet 
türleri olarak; Psikolojik, ekonomik, cinsel ve fi-
ziksel şiddet, aile içi şiddette uğrayan kadınla-
rın şiddetten korunması ve destek sağlanması 
dolayısıyla güçlü kadın, güçlü aile yapısına 

sahip olmak bir devlet politikasıdır. Şiddet türünün ne olursa 
olsun her türlü şiddet kabul edilemez. 6284 sayılı Ailenin Ko-
runması ve Kadına Karşı Şiddetin Önlenmesine Dair Kanun 
20 Mart 2012 tarihinde yürürlüğe girmiştir.Kadınlara yönelik 
koruyucu, önleyici, eğitici, geliştirici rehberlik ve rehabilite 
edici faaliyetlerin tüm kurum ve kuruluşların katkılarıyla şid-
detle mücadele edilmelidir.

 Kadına yönelik şiddete karşı sıfır tolerans ilkesi benimsen-
meli, aile içinde ve toplumda sevgi ve huzur dolu bir orta-
mın yaratılmasında hepimize düşen sorumluluklarımızı yeri-
ne getirmeliyiz.”
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 Giresunspor’a tur penaltılarla geldi 
Ziraat Türkiye Kupası 4. Tur maçında Giresunspor, evinde Misli.com 2. Lig Beyaz 

Grup ekibi Niğde Anadolu FK’yı konuk etti. Normal süresi golsüz, uzatma bölümü ise 1-
1 beraberlikle geçen maçta Giresunspor seri penaltı atışları sonucunda Niğde Anado-
lu FK’yi 8-7 mağlup ederek bir üst tura çıktı.

İlk yarısı golsüz eşitlikle tamamlanan mücadelenin ikinci 45 dakikasında da gol sesi 
çıkmayınca maçın uzatma bölümüne geçildi. Maçın uzatma bölümünde Recep, 
Niğde Anadolu FK’yi öne geçirirken, iki dakika sonra da Muhammed Himmet beraber-
lik golünü kaydetti.

Seri penaltılar sonucu rakibini 8-7 yenerek adını bir 
üst tura yazdıran Giresunsporlu oyuncular büyük sevinç 
yaşadı.

Giresunspor’da Sergen, Diarra, Himmet, Kerem, Tra-
ore, Hayrullah, Helder ve Alperen’in vuruşları gol olurken, 
Şahan’ın penaltısını kurtaran Onurcan Piri turu getiren 
isim oldu.

STAT: Giresun Atatürk Stadı
HAKEMLER: Oğuzhan Aksu (xx), Abdulkadir Döner 

(xx), Abdullah Onur Özgenç (xx)
GİRESUNSPOR: Onurcan (xxx), Kerem (xx), Helder Ta-

vares (xx), Sergen (xx), İshak (xx) (Dk. 108 Fatih x), Erol Can 
(xxx), Uzodimma (xx) (Dk. 98 Hayrullah x), Milinkovic (xx) 
(Dk. 108 Alperen x), Traore (xx), Madinda (x) (Dk. 66 Diar-
ra xx), Himmet (xxx)

NİĞDE ANADOLU FK: Ali Emre (xx), Aykut (xx), Rıza (xx) 
(Dk. 85 Şahan x), Recep (xxx), Ali Mert (xx), Metehan (xx), 
Berkay (xx), Yücel (xx) (Dk. 99 Altar x) Emirhan (xx), Atalay 
(x) (Dk. 37 Onur xx), Barışcan (x)

SARI KARTLAR: Berkay, Ali Emre (Niğde Anadolu FK)
GOLLER: Dk. 119 Himmet (Giresunspor), Dk. 116 

Recep (Niğde Anadolu FK)

Keleş: “Sıkıntısız
 atlatmak istiyoruz”

Giresunspor Teknik Direktörü Hakan Keleş, maç 
maç ilerlediklerini ifade etti.

Keleş, yoğun bir maç trafiği içerisinde hareket ettik-
lerini belirterek, “Adil olmayan bir periyottayız. Cumar-
tesi günü Samsunspor, dün Niğde, Cumartesi günü 
İstanbulspor tekrar Salı günü Altay ile karşı karşıya gele-
ceğiz. Zor bir periyot bizi bekliyoruz. Bu periyodu sıkıntısız 
atlamayı hedefliyoruz” dedi.

9-8

Yeni stadın kapılarının
 açılması isteniyor

Giresunspor basın sözcüsü Ferhat Kandemir, “Çota-
nak Stadına geçeceğimiz için hiç bir yatırım almayan, 
hiç bir düzeltme ve bakım çalışması yapılmayan Ata-
türk Stadyumunda artık maça çıkmak istemiyoruz. Öz-
lemle beklediğimiz stadımıza bir an evvel kavuşmak 
bu sezonun sağlığı için önem arz etmektedir” dedi.

Karademir, yaptığı açıklamada, Atatürk Stadının ze-
mininin ömrünü bitirdiğini ifade ederek, sporcu sağlığı 
açısından da tehlike yarattığını kaydetti.

“Bırakın futbol oynamayı yürümenin dahi zor olduğu 
bu zeminde müsabaka oynatmak, başta futbolcu sağ-
lığı açısından sakatlıklara gebe olmakla birlikte oyun ka-
litesini bitiren bir hal almaktadır. Korkumuz bu zeminde 
futbol oynayamadığımız için puan kayıpları yaşamak” 
diyen Karademir, şunları ifade etti:

“Uzun süredir Çotanak Stadına geçeceğimiz için 
hiç bir yatırım almayan, hiç bir düzeltme ve bakım ça-
lışması yapılmayan Atatürk Stadyumunda artık maça 
çıkmak istemiyoruz. Özlemle beklediğimiz stadımıza 
bir an evvel kavuşmak bu sezonun sağlığı için önem 
arz etmektedir. Seyircisiz maç oynadığımız göz önüne 
alındığında geçici olarak farklı şehirlerde maçları oy-
namaya razı olduğumuz bir dönemdeyiz. Yağışlı mev-
simin gelmesiyle beraber artık kullanımı imkansız hale 
gelen stadyum için sezonu kaybetmeden bir çözüm 
üretilmesini istiyoruz.”

Çotanaklar’dan Kızılay’a kan bağışı
TFF 1. Lig ekiplerinden Giresuns-

por'da, kulüp başkanı Hakan Karaahmet 
ve yönetim kurulu üyeleri, Kızılay'a destek 
amacıyla kan bağışında bulundu.

Atatürk Meydanı'nda Kızılay aracında 
kan bağışında bulunan Karaahmet, ya-
şanılan süreçte en önemli unsurun sağlık 
olduğunun bir kez daha anlaşıldığını söy-
ledi.

Özellikle Kızılay'ın yürüttüğü kan bağış 
kampanyalarına mutlaka destek olun-
ması gerektiğini dile getiren Karaahmet, 
"Çok önemli, biz de Giresunspor camiası 
olarak kan bağışladık. Giresunspor sade-
ce bir futbol takımı değil, her sosyal pro-
jenin içerisinde, her meselenin içerisin-
de, her süreç içerisinde yer alan bir 
kulüp" dedi.

Karaahmet, yeni bir kampanya baş-
lattıklarını ifade ederek, "Tüm taraftarları-

mızı, tüm Giresunluları kan bağışı yap-
maya, özellikle bu süreçte kan bağış-
lamaya davet ediyoruz. Özellikle bu 
süreçte kan bağışına çok ihtiyaç var. 
İnşallah bizimle beraber Giresun'da Kı-
zılay iyi bir kan bağışı alır" diye konuştu.

Yeşil beyazlılar lige döndü
Ziraat Türkiye Kupası’nda dün Niğde 

Anadolu FK ile oynayan ve rakibi penaltı 
atışları sonucu eleyen Giresunspor 
bugün itibariyle İstanbulspor maçına yo-
ğunlaşacak. 

Bu maçın hazırlıklarını teknik direktör 
Hakan Keleş yönetiminde sürdüren yeşil 
beyazlılar zorlu maç öncesi tüm planla-
rını galibiyet üzerine kurguluyor.


